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درحالی که مســئولان اســتان به ویــژه اســتاندار یزد از 
پیشــتازی استان در طرح ملی مســکن خبر می دهند اما 
طرح های مسکن استان یزد در دولت سیزدهم تنها کلنگ 
زنی نمایشــی شــده و فقط مسکن های ســاخته شده در 
دولت دوازدهم به بهره برداری رســیده و افتتاح کرده اند.
به گزارش ایلنا از یزد، در نخســتین روزهای تیرماه ســال 
جاری بود که اســتاندار انقلابی یزد در آســتانه یک سالگی 
فعالیت خود به عنوان ســکان دار استان خبر از آغاز عملیات 
اجرایی تمامی طرح های نهضت ملی مسکن استان داد.این 
وعده در حالی داده شــد که در دولــت دوازدهم در دو فاز 
از افراد برای ســاخت واحدهای مســکونی ثبت  نام شد و 
البته به دلیل مشــکل تأمین زمین در یزد بخشــی از فاز 
دوم به مرحله اجرا نرسید و بهره برداری از هفت هزار واحد 
مسکونی طرح نهضت ملی به عهده دولت سیزدهم گذاشته 
شد.بر اساس آمار و ارقام هایی که مسئولان می گویند و در 
گزارش ها منتشر می شود، اجرای پروژه نهضت ملی مسکن 
به تدریج پــروژه روی غلتک افتاده اما در عمل هنوز اتفاق 
خاصی رخ نداده و با گذشت بیش از یکسال از فعالیت دولت 
ابراهیم رئیســی در استان یزد تنها پروژه های آغاز شده در 
دولت حســن روحانی به بهره برداری رسید و به متقاضیان 
تحویل داده شد.بر اساس داده هایی که درخصوص وضعیت 
پروژه نهضت ملی مســکن در استان یزد منتشر شده و در 
اختیار ایلنا قرار گرفته است، برخلاف آنچه که مسئولان از 
پیشتازی این استان می گویند؛ بیشترین عملکرد در طرح 
نهضت ملی مسکن مربوط به استان تهران، خراسان رضوی 

و اصفهان است.
این در حالی اســت که بســیاری از متقاضیان مسکن ملی 
در اســتان یزد از فاز دوم هم هنوز به مرحله تامین زمین 
و گشایش حساب بانکی نرسیده و دولت تا فاز ششم اقدام 
به نام نویسی کرده است.با این اوصاف اما پروژه های شروع 
شده شــهری در اســتان یزد ۸۳۹۲ واحد بوده و نوسازی 
مسکن روستایی به ۷۶۴ واحد رســیده است.برای ۲۹۱۴ 
واحد نیز تسهیلات ســاخت خودمالک پرداخت شده و در 
مرحله اجرا نیز ۵۹۹۳ واحد دارای پروانه ساختمان، ۷۰۰۰ 
واحد دارای فونداســیون، ۶۱۳۱ واحد در مرحله اسکلت و 
سقف و ۳۲۳۷ واحد در مرحله سفت کاری هستند.گرچه به 

گفته مدیرکل بنیاد مســکن انقلاب اسلامی استان، یزد هم 
اکنون در واحدهایی شروع شده که فونداسیون ملاک عمل 
قرار می گیرد و  در کشــور دارای رتبه اول است و در سایر 
بخش ها جزو چهار یا پنج استان برتر کشور در حوزه ساخت 
مسکن ملی اســت اما آمارها چیز دیگری می گویند که به 
نظر می رسد مسئولان به جای آمارسازی باید گزارش های 
واقعی را منتشــر کنند.علیرضا نادریــان  زاده با بیان اینکه 
در شهرســتانها تمام واحدها به شکل ویلایی تک واحدی 
احداث می شــود اظهار داشت: پروژه های آپارتمانی تا پایان 
سال ۱۴۰۱ تحویل خواهند شد و واحدهای ویلایی تا پایان 
ســفت کاری تحویل متقاضیان می شوند.وی در باره کمبود 
زمین و موارد مطرح شده در این زمینه عنوان کرد: با تلاش 
مجموعه مدیریت استان هیچ محدودیتی در زمینه واگذاری 
زمین به متقاضیان طرح اقدام ملی مسکن در استان وجود 

ندارد و به تمام متقاضیان زمین واگذار می شود.
مدیرکل راه و شهرسازی یزد درباره اجرای طرح نهضت ملی 
مســکن در استان با بیان اینکه این طرح با پیشرفت خوبی 
از اجرای فونداســیون تا بهره برداری نهایی در دست اقدام 

است گفت: ساخت مســکن در کنار ایجاد اشتغال، قیمت 
تمام شده مسکن را نیز کاهش می دهد.

وی با بیان اینکه روند ساخت مسکن نباید متوقف شود و اگر 
در این سالها سیاستی برای ساخت مسکن مورد نیاز مردم 
وجود داشــت، مشکلات فعلی را شــاهد نبودیم، ادامه داد: 
طبق سرشماری مسکن در سال ۱۳۹۵؛ ۱۱۴ هزار شهری 
و روستایی متقاضی مسکن وجود دارند یعنی این خانوارها 
مســکن ملکی ندارند.مدیرکل راه و شهرسازی استان یزد 
درباره متقاضیان واجد شــرایط طرح نهضت ملی مســکن 
نیــز گفت: در حال حاضر ۱۰۸ هــزار و ۳۱۸ نفر یزدی در 
طرح نهضت ملی مســکن ثبت نام کرد که ۸۵ هزار و ۹۸۱ 
نفر واجد شــرایط بوده و از این تعداد هم ۴۵ هزار و ۸۷۵ 
نفر تایید نهایی شــده اند.خواجه رضایی با اشــاره به اینکه 
ثبت نام در حال حاضر آغاز و سایت برای همیشه باز شده 
اســت، بیان کرد: این نشان می دهد که سیاست های دولت 
برای ساخت مســکن ادامه دارد و بعد از اجرای پروژه های 
فعلی، پروژه های جدیدی تعریف می شود و متقاضیان جدید 
می توانند صاحب خانه شوند.وی بیان داشت: در همین چند 

روزه نیز بیش از ۲۰۰ نفر در این سایت ثبت نام کرده اند.
آخرین اظهارات مســئولان اســتان مبنی بر این است که 
تمامی واحدهای مســکونی طرح نهضت ملی مســکن در 
یزد که هنوز عملیات اجرای آن شــروع نشــده یک طبقه 
خواهد بود و اگر شــهری مشکل زمین داشته باشد نهایت 
سه طبقه ساخته می شود.این اظهارات در حالی مطرح شده 
که بر اســاس بررسی های خبرنگار ایلنا، مقرر شده ساخت 
واحدهای مســکونی در یک شــهرک مستقل و در حاشیه 
شهر یزد باشد و پس از سفت کاری و در مرحله اسکلت، با 
نماسازی به متقاضیان تحویل داده شود.گرچه این موضوع 
از سوی مسئولان در این استان تایید یا رد نشده اما به نظر 
می رسد این موضوع چندان هم بیراه نباشد چراکه افزایش 
قیمت و در نتیجه انتقاد و گلایه های شــهروندان از میزان 
اقساط پرداختی باعث شده تا ناتوانی در پاسخگویی به مردم 
و تامین نیازهای آن ها، تصمیم گیری در حوزه مسکن را به 

این سمت و سو بیاورد.
آنچه واضح اســت اینکه در یکســال اخیــر هرچه تعداد 
جلســه لازم بــوده برگزار و به میزان کافــی طرح موضوع 
شــده اما مشکلات برطرف نشــده و به اذعان استاندار، در 
برخی شهرســتان ها هنوز طرح مســکن ملی شروع نشده 
اســت.مهران فاطمی با بیــان اینکه به هیچ عنــوان قابل 
قبول نیســت که هنوز عملیــات اجرایی طرح نهضت ملی 
مسکن در برخی مناطق شروع نشــده باشد اظهار داشت: 
فرمانداران باید حســی که برای ساخت مسکن خود دارند 
برای ساخت مسکن مردم هم داشته باشند اما متاسفانه این 
حس در بســیاری از مدیران دیده نمی شود که لازم است 
تجدید نظری در این زمینه صورت بگیرد.اســتاندار یزد با 
یادآوری مصوبه شورای عالی مسکن گفت: تمامی واحدهای 
مسکونی طرح نهضت ملی مسکن استان تک طبقه خواهد 
بود و در همین راســتا در استان یزد نیز واحدها تک طبقه 
ساخته می شــوند.به گزارش ایلنا، شرایط ناپایدار اقتصادی 
در سال های اخیر  رویای شیرین صاحب خانه شدن را برای 
بســیاری از افراد جامعه غیرممکن کــرده اما نهضت ملی 
مســکن، دریچه  امیدی به روی قشر ضعیف جامعه بازکرد 
که امید اســت مســئولان توجه جدی تری به این مهم و 

مطالبه مردمی داشته باشند.

پیدا و پنهان خانه سازی ملی در یزد 

۱۰۸ هزار خانوار یزدی متقاضی مسکن ملی
به مناسبت گرامیداشت هفته گردشگری

برنامه یک تور یک کلاس در کردستان اجرا شد
گروهشهرســتانها-سوماصالحنیا:  مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی کردستان گفت: »به مناسبت گرامیداشت هفته گردشگری، برنامه ای 
با عنوان »یک تور، یک کلاس« ویژه مدارس در ســطح اســتان اجرا مدیر کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان کردستان، یعقوب گویلیان روز 
پنج شنبه ۷ مهرماه ۱۴۰۱ در این باره گفت: »به مناسبت گرامیداشت روز جهانی 
جهانگردی و هفته گردشــگری برنامه های متعدد آموزشــی ویژه دانش آموزان 
در قالب تورهای گردشــگری در شهرستان های ســنندج، بانه و مریوان برگزار 
شــد.«مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی کردستان هدف از 
برگزاری این برنامه ها را آشــنایی دانش آموزان با ظرفیت های گردشگری استان 
عنوان کرد و افزود: »سعی شده است این برنامه ها به صورت هدفمند و با تمرکز 
بر ارتقای ســطح آگاهی طراحی و مفاد درســی در قالب سفر، به دانش آموزان 
آموزش داده شــود.«او بیان کرد: »یکی از موثرترین ارگان ها در فرهنگ ســازی 
و نهادینه شــدن فرهنگ گردشــگری، آموزش و پرورش است که می تواند در 
راســتای معرفی ظرفیت های فرهنگی، تاریخی و طبیعی استان به نسل آینده 
نقشــی ویژه و تاثیرگذار داشته باشــد.«گویلیان از تداوم برنامه های آموزشی در 
این هفته خبر داد و گفت: »امید اســت با اســتفاده از ظرفیت های آموزشــی و 
هم افزایی این دو مجموعه، شــاهد ارتقای دانش و فرهنگ گردشــگرپذیری در 
اســتان باشیم.«مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی کردستان 
یادآور شد: »ویژه برنامه های روز جهانی جهانگردی و هفته گردشگری که با شعار 
»رویش اندیشه های نو« نام گذاری شده است، از ۵ مهرماه آغاز و تا پایان روز ۱۲ 

مهرماه ادامه خواهد داشت.

بخش هایی از تالاب کانی برازان مهاباد احیا شد
رئیس اداره حفاظت محیط زیســت مهاباد گفت: با رهاســازی آب سد مهاباد، 
بخش هایی از تالاب بین المللی کانی برازان این شهرستان، احیا شد.فاروق سخنور  
رئیس اداره حفاظت محیط زیســت مهاباد گفت: با رهاسازی آب سد مهاباد به 
ســمت تالاب بین المللی کانی برازان، پیش روی آب در بخش شمالی این تالاب 
با مساحت حدود ۵۰۰ هکتار که به طور کامل خشک شده بود، آغاز شده است.
وی اضافه کرد: با رهاســازی آب به ســمت این تالاب، بخشــی از زهکش ها و 
چشمه های اطراف این تالاب نیز احیا شده و هم اکنون وضعیت آبی تالاب رو به 
بهبودی است و کم کم برای پذیرایی از پرنگان مهاجر آماده می شود.رئیس اداره 
حفاظت محیط زیست مهاباد گفت: این تالاب یکی از زیستگاه های مهم پرندگان 
در جنوب دریاچه ارومیه اســت و اکنون بیــش از ۱۰ هزار قطعه پرنده آبزی و 
کنارآبزی شامل انواع مرغابی، فلامینگو، کشیم بزرگ و کوچک و پلیکان زیست 
می کنند.وی اظهار کرد: این تالاب بدلیل تنوع غذایی و شرایط مناسب به یکی از 
استراحتگاه ها و زیستگاه های مهم پرندگان در شمال غرب کشور تبدیل شده و 
علاوه بر پرندگان بومی آن، همه ساله در فصول پاییز و بهار پذیرای شمار زیادی 

انواع پرندگان مهاجر است.

70 نقطه حادثه خیز در چهارمحال و بختیاری
سرپرست معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری چهارمحال و بختیاری گفت: 
در این اســتان ۷۰ نقطه حادثه  خیز وجود دارد.به گزارش ایلنا، علی حیدری با 
اشاره به اینکه ۷۰ نقطه حادثه  خیز در چهارمحال و بختیاری وجود دارد، اظهار 
کــرد: از این تعــداد ۳۰ نقطه حادثه خیز در جاده هــا و ۴۰ نقطه حادثه خیز در 
شهرهای چهارمحال و بختیاری قرار گرفته است.وی افزود: با رفع نقاط حادثه خیز 
و ســامان دهی جاده های برون شهری و درون شهری چهارمحال و بختیاری آمار 
تصادفات و تلفات جاده ای کاهش چشــمگیری خواهد داشت.سرپرست معاونت 
هماهنگی امور عمرانی اســتانداری چهارمحال و بختیاری تصریح کرد: بیش از 
۷۰ درصد ترکیب جغرافیایی چهارمحال و بختیاری کوهســتانی است و هوای 
سردسیری، محدودیت های شغلی و بالا بودن نرخ بیکاری از مشکلات مطرح این 
استان به شمار می رود.وی یادآور شد: در این راستا دولت سیزدهم توزیع عادلانه 
امکانات، تجهیزات و اعتبارات در مناطق محروم مانند چهارمحال و بختیاری را در 
دستور کار قرار داده است.حیدری تسریع در روند تکمیل جاده اصفهان - بروجن 
-لردگان - خوزســتان را ضروری اعلام و تأکید کرد: با تکمیل این جاده مسافت 
استان های فلات مرکزی ایران به بنادر جنوب غرب و جنوب حداقل ۲۰۰ کیلومتر 

کوتاه تر می کند.

کمبود سرم در داروخانه ها ی آذربایجان غربی
 مشکل کشوری است

معاون غذا و داروی علوم پزشــکی و خدمات بهداشتی درمانی آدربایجان غربی 
گفت: کمبود ســرم در دارو خانه های اســتان یک مشکل کشوری است.محمد 
دلیر راد در گفت و گو با ایلنا، با بیان اینکه کمبود سرم در آذربایجان غربی یک 
مشکل کشوری است گفت:۶ کارخانه تولید سرم در کشور وجود دارد که تولیدات 
این کارخانه ها برای رفع نیازهای کشور کافی است.دلیرراد  افزود: متاسفانه این 
کارخانه ها با اعلام اینکه هزینه های تولید سرم در کشور بسیار بالا است اقدام به 
کاهش ســرم تولیدی خود کرده اند که همین امر موجب کمبود سرم در کشور 
شــده اســت.وی افزود: با اجرای طرح دارویار در کشور نیز  قیمت سرم افزایش 
چندانی  پیدا نکرده اســت.معاون غذا و داروی علوم پزشکی استان تصریح کرد: 
در حال حاضر ســرم تولیدی در کشــور فقط جوابگوی مراکز درمانی است و به 
داروخانه ها عرضه نمی شود.دلیرراد  همچنین به تجویز بیش از حد سرم توسط 
برخی پزشکان در درمانگاه ها اشاره کرد و گفت: هزینه تزریق سرم چندین برابر 
هزینه ویزیت و حتی قیمت خود ســرم است بنابراین برخی  پزشکان برای سود 
بیشتر اقدام به تجویز سرم برای بیماران می کنند.وی با بیان اینکه در سال گذشته 
یک میلیون و ۳۰۰ عدد سرم در استان توزیع شده بود گفت:این مقدار امسال با 
کاهش ۲۰۰ عددی به یک میلیون و ۱۰۰ عدد رسیده است.دلیر راد خاطر نشان 
کرد: در گفت و گو با چهار تن از پزشکانی که بیشترین سرم را در طول چند ماه 
تجویز کرده بودند به این نتیجه رســیدیم که اکثر بیماران در  مراجعه به مطب 
این پزشکان خواستار تجویز سرم زعفرانی)سرم همراه با ویتامین ب_کمپلکس( 

کرده و پزشک بالاجبار اقدام به تجویز سرم می کند.

احداث اولین مدرسه پیش ساخته در هرمزگان
توسعه و تجهیز مدارس استان هرمزگان، اولین مدرسه پیش ساخته در منطقه 
احمدی حاجی آباد این استان در زمینی به مساحت ۱۸۷ مترمربع و با اعتباری 
بالغ بر ۲میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان احداث شــد.مدیرکل نوســازی مدارس 
هرمزگان با اشــاره به اینکه مدارس پیش ساخته امروزه در کشورهای پیشرفته 
جایــگاه ویــژه ای دارد، افزود: با گذشــت زمان روز به روز بر تعــداد این نوع از 
ساختمانهای پیش ســاخته افزوده می شود.سیدفخرالدین هاشمی  در خصوص 
مزایای مدارس پیش ساخته اظهار کرد: استفاده از مدرسه پیش ساخته به عنوان 
جایگزینی مناسب برای سیستم های سنتی و قدیمی به شمار می رود، این مدارس 
با اســتفاده از متریال های روز جهانی و با کیفیت بســیار بالا طراحی و ساخته 
می شوند که نسبت به سایر ساختمان ها از استحکام بیشتری برخوردار خواهند 

بود. 

اخبار کوتاه

نماینده کرمان در شورای عالی استان ها درباره 
مشکلات زیرســاختی جاده ای جنوب استان 
کرمــان پرداخت و گفت: ســال ها اســت که 
هیچگونه بازســازی و جاده ســازی در جنوب 
این استان شــکل نگرفته است و به این دلیل 
هر روز شــاهد تصادفات مرگبار در این مناطق 
هســتیم.خداداد خارایی در گفت و گو با ایلنا، 
اظهار داشــت: در جنوب استان کرمان با توجه 
به وسعت بسیار زیاد و ترافیک رانندگی به طور 
شــبانه روز دچار بحران شدید تصادفات جاده 
ای هستیم.وی ادامه داد: همه این تصادفات را 

نمی توان تردد خودروهای قاچاق ســوخت در 
جاده های جنوب استان دانســت چرا که این 
ترددها کمتر از ۲ درصد اســت و مشکلات زیر 
ســاختی جاده ها که با جاری شدن سیل سال 
گذشته شرایط شان از آنچه که بود در جنوب 
و شــرق استان بحرانی تر شــد باید دانست  و 
بیشــتر این خســارت ها در منطقــه رودبار- 
ایرانشهر، زهکلوت- ایرانشهر-دلگان و قلعه گنج 
به کهنوج بوده اســت.عضو شورای عالی استان 
ادامه داد: یک ماه پیش معاون وزیر راه به همراه 
یکی از نمایندگان مجلس برای دوبانده شــدن 

جاده های جنوب اســتان آمدند و کلنگ زنی 
کردند که کار با ســرعت بیشتری پیش برود 
اما متاســفانه در این مدت تنها چند کمپرسی 
ماسه آنجا ریخته شد و هیچ اقدام دیگری شکل 
نگرفت. اما جالب است که مدام اعلام می کنند 
چند کیلومتر از فلان جاده در جنوب استان در 
حال دو بانده شــدن است. به نظرم سرکارمان 
گذاشــته اند چرا که هیچ گونه نظارتی در زیر 
ســازی جاده ها وجود نــدارد. خارایی تصریح 
کرد: بــه دلیل عدم نظارت در جاده ها مقداری 
قیر ســرد می ریزند که با یک بارندگی از بین 
می رود. در ۱۰ سال گذشته حتی یک متر هم  
از جاده های جنوب استان کرمان آسفالت نشده 
اســت و تنها مقداری قیر سرد می ریختند و با 

لودر پهن می کردند. 
در جاده ســازی های جنوب استان کرمان باید 
به طور جد جاده ســازی شود چرا که با وجود 
خودروهــای نامرغوبی مانند پراید متاســفانه 
روزانه شــاهد تصادفات مرگبار زیادی هستیم.
نماینده کرمان در شورای عالی استان ها اضافه 
کرد:  در دولــت نهم و دهم  ۸۰۰ کیلومتر در 
جنوب استان کرمان جاده سازی انجام گرفت. 
به شــکلی که حتی جاده های  روســتایی هم 

آســفالت شــدند. اما در دولت گذشته حتی 
روکش آسفالت در جاده ها هم انجام نشد.  وی 
تصریح کــرد:  در جاده کهنــوج به قلعه گنج 
حادثه تصادفات بسیار حاد است و در این جاده 
ماهی حدودا ۴ نفر در جاده های جنوب استان 
کشــته می شــوند.همچنین در جاده کهنوج 
-فاریــاب و  کهنوج -رودبار جنــوب نیز آمار 
تصادفات بسیار بالا اســت. هنوز برای دوبانده 
شــدن  جاده قلعه گنج از ۱۰ کیلومتر تاکنون 
یک متر هم انجام نشــده اســت.  خارایی در 
بخش دیگری از صحبت های خود به مشکلات 
آموزشی در جنوب این استان پرداخت و گفت: 
دانش آموزان جنوب این اســتان هزینه تهیه 
لباس فرم مدرسه ندارند و بسیاری از خانواده ها 
هم  به دلیل فقر مالی نمی توانند فرم مدرســه 
برای فرزندان شان بخرند بخصوص مردم قلعه 
گنج، رودبار جنوب، فاریاب و کهنوج که بسیار 
هم فقیرند.عضو شورای عالی استان ها بیان کرد: 
برای دانش آموزان رشته کار و دانش در جنوب 
اســتان نیز امکانــات لازم دروس عملی وجود 
نــدارد به طور مثال برای رشــته های مکانیک  
ماشــینی وجود ندارد که دانش آموز بتواند به 
طور عملی یاد بگیرد رادیاتور ماشین چگونه باز 

و بسته می شود و  تنها به صورت تئوری آموزش 
می بیند یاد در صورتی که  این رشته ها باید به  
صورت عملی آموزش داده شوند. خارایی عنوان 
کرد: بــرای دروس علوم تجربی نیز در مدارس 
جنوب اســتان آزمایشــگاهی بــرای آموزش 
عملی وجود ندارند. به طور مثال دانش آموزان 
برای تشــرح و عملکرد قلب و کلیه ماکتی در 
اختیارشان نیست و تنها با دیدن تصویر متوجه 
درس نمی شــوند. حتی بســیاری از مدارس 
کامپیوتری برای آموزش و فضایی برای ورزش 
کردن دانش آموزان نیســت.وی مشکل دیگر 
جنوب استان را سوخت دانست و گفت: مردم 
در جایگاه های سوخت ساعت ها در صف هایی 
۲ کیلومتری می مانند که متاسفانه در این باره 
هم هیچکس پاسخگو نیست  و تنها سهمیه هر 
خودرو ۲۰ لیتر اســت که با توجه به بعد زیاد 
مسافتی در استان جوابگوی نیاز مردم نیست. 
هیچگونه  ســوخت  برجایگاه های  متاســفانه 
نظارتی نیست که قاچاق سوخت صورت نگیرد.  
حتی نمایندگان مجلســی که عضو کمیسیون 
انرژی هستند به دلیل نزدیک شدن به انتخابات 
فقط سکوت کرده اند که مبادا افراد سودجو از 

آنها ناراحت شوند.  

مدیرکل دامپزشــکی خراســان  شــمالی گفت: متاسفانه 
شــهرداری بجنورد به کشتار غیربهداشتی پرندگان نظارت 
کافــی را نــدارد و این موضــوع ممکن اســت باعث بروز 
بیماری  بین مردم شــود.به گزارش ایلنا از خراسان شمالی، 
حمید رمضانی اظهار کرد: یــک میلیون و ۷۰۶ هزار نوبت 
واکسیناســیون دام بر علیه بیماری های مشــترک و چهار 
میلیون و۹۶۳ هزار نوبت واکسیناسیون بر علیه بیماری های 
اختصاصی دام در ســال جاری انجام شده است. وی گفت: 
با روند مناســب واکسیناســیون و اقدامات پیشــگیرانه در 
کانون هــای بیمــاری دامی خراسان شــمالی تاکنون تعداد 

ایــن کانون ها از ۹۵ به ۲۲ تا کاهش یافته اســت.مدیرکل 
دامپزشکی خراسان شمالی افزود: تب برفکی، آبله، اکتیمای 
واگیردار، شاربون، طاعون نشخوارکنندگان کوچک و هاری از 
جمله بیماری هایی هستند که در این کانون ها کنترل شده 
است. وی ادامه داد: در خصوص نگرانی های مردم از حضور 
هورمــون و آنتی بیوتیک در برخــی از محصولات تولیدی 
بخــش دام، طرح پایش و رصــد از فرآورده های دامی هر ۳ 
ماه بر روی محصولات تولیدی از جمله عسل، شیر، تولیدات 
بخش آبزیان، گوشــت مرغ و گوشت قرمز  انجام می شود و 
نتایــج آزمایش ها در این باره منفی بوده و نگرانی در زمینه 

افزودنی دارو و سموم که ممکن است برای سلامتی تهدید 
باشد، وجود ندارد.این مقام مسئول خاطر نشان کرد: رویکرد 
ما رونق تولید و اقتصاد در روســتا است و در همین جهت 
سال گذشــته با مشارکت بخش خصوصی ۶۰۰ هزار قطعه 
طیور بومی اســتان علیه بیماری نیوکاسل به صورت رایگان 
واکسینه شدند. وی اظهار داشت: با راه اندازی سردخانه تحت 
نظر گمرک در اســتان و خدمات قرنطینه ای آن، هم اکنون 
این سردخانه باعث شده خراسان شمالی مبدا ترخیص کالا 
باشــد.رمضانی ادامه داد: ۸ هزار تــن مرغ منجمد در نیمه 
نخست سال جاری از طریق گمرک استان ترخیص و حدود 

۱۶۰ تن مکمل دامی وارد شــده است.مدیرکل دامپزشکی 
خراسان  شمالی صیانت از جمعیت و سرمایه های دامی را از 
رسالت  های دامپزشکی عنوان کرد و گفت: کشتار دام مولد از 
نگرانی های شرایط خشکسالی و گرانی نهاده است با این حال 
این رویه مدیریت شده است و بر اساس آمار کشتار دام ماده 
از میزان پارسال افزایش نیافته است.وی در خصوص کشتار 
بــی ضابطه پرندگان در میادین اصلی شــهر بجنورد گفت: 
متاسفانه عدم نظارت شهرداری در این موضوع و کشتار غیر 
بهداشتی پرندگان، ممکن است باعث بروز بیماری  بین مردم 

شود که امیدواریم به این موضوع رسیدگی شود.

رئیس شورای شــهر اصفهان از بلوکه شدن اعتبار خط دو 
متروی اصفهان توســط دیوان محاسبات خبر داد که این 

خبر توسط مدیرکل دیوان محاسبات تکذیب شد.
بــه گفته نورصالحی رئیس شــورای شــهر اصفهان ۷۵۰ 
میلیــارد تومــان اعتبار تکمیــل خط دو متــرو و خرید 
اتوبوس های جدید به حســاب شــهرداری اصفهان واریز 
شــده، اما دیوان محاسبات استان اصفهان این اعتبارات را 
بلوکه کرده اســت.او می گوید: اگر این اعتبارات تخصیص 
پیدا نکند شــهرداری اصفهان مجبور به دریافت وام شده 

که سود اوراق مشارکت مضاعف آن برای شهرداری و شهر 
ضرر در پی خواهد داشت.

در ایــن خصوص ســید مجتبی ارشــاد مدیــرکل دیوان 
محاســبات اســتان اصفهان گفت:بلوکه شدن اعتبار خط 
دو مترو اصفهان توســط دیوان محاسبات صحت ندارد و 
نمی دانیم که رئیس شورای شــهر اصفهان بر چه اساسی 

این حرف ها را گفته اســت.او افزود: هیچ گونه اعتباری در 
خصوص خــط دو متری اصفهــان در کار نبوده بلکه یک 
مجوز فروش اوراق مشارکت بوده که در بودجه سال ۱۴۰۰ 

برای شهرداری اصفهانی پیش بینی شده بود.
ارشــاد خاطرنشان کرد: شهرداری اصفهان به قانون فروش 
اوراق که باید برای مردم فروخته می شــد اعتنایی نکرد و 

ترک فعل داشته است.
مدیر کل دیوان محاســبات اســتان اصفهان تصریح کرد: 
در شــهریور ســال ۱۴۰۱ این اوراق به یک شرکت تامین 
ســرمایه فروخته شد و وجهی که شــهرداری اصفهان در 
مقابــل فروختن ایــن اوراق تحویل گرفــت در بانک های 
خصوصی واریز کردند که بر اســاس قانــون این کار نباید 
صــورت می گرفت.او عنوان کرد: درکل خبر بلوکه شــدن 
اعتبار خط دو مترو اصفهان توسط دیوان محاسبات استان 

اصفهان را تکذیب می کنیم.

اســتاندار آذربایجــان غربی گفت: براســاس 
ارزیابی ها در مناطق زلزله زده، یک هزار و ۱۰۰ 
واحد مســکونی نیاز به ساخت و ۴ هزار واحد 
نیز نیاز به تعمیر دارد.محمدصادق معتمدیان 
در حاشــیه بازدید از مراحــل آواربرداری در 
مناطق زلزلــه زده خوی در گفتگو با خبرنگار 
مهر اظهارکرد: مراحــل آواربرداری در مناطق 
زلزله زده خوی از روز شــنبه آغاز شده است، 
افــزود: بلافاصه بعــد آوار بــرداری عملیات 
بازســازی آغاز می شــود. وی با بیان اینکه با 
بهره گیری از ماشین آلات سنگین جدید، آوار 
برداری در ۱۲ روستای آسیب دیده از زلزله ۵ 
و ۴ دهم ریشــتری خوی سرعت گرفته است، 
افزود: با بهره گیری از ۳۵ دستگاه ماشین آلات 
سنگین آوار برداری در مناطق روستایی زلزله 
زده خوی سرعت گرفته است.معتمدیان ادامه 
داد: بر اســاس ارزیابی ها در مناطق زلزله زده 
۱ هزار ۱۰۰ واحد مســکونی نیاز به ســاخت 
دارند و ۴ هزار واحد نیز نیاز به تعمیر دارند که 

بلافاصه بعد آوار برداری عملیات بازسازی آغاز 
می شود.استاندار آذربایجان غربی با بیان اینکه 
روز دوشنبه عملیات آوار برداری ۱۰۰ واحد در 
مناطق روستایی خوی پایان یافته است، گفت: 
ارزیابان بنیاد مسکن شعاع بیست کیلومتری 
کانون زلزله را دربرای برآورد خســارت ها نظر 
آذربایجان غربی گفت: جمع  گرفتند.استاندار 
بندی ها انجام گرفته و اســتانداری برآوردهای 
خود را به هیئت دولت ارســال کرده است که 
امید می رود با اختصاص اعتبار کار بازسازی با 
قدرت در کمترین زمان شروع شود.وی با بیان 
اینکه همه برای کمک به زلزله زدگان پای کار 
آمدند، عنوان کرد: بنیاد احسان ستاد اجرایی 
فرمــان حضرت امام )ره( با پخت ۵ هزار پرس 
غذای گرم برای آســیب دیان زلزله شــتافته 
است.معتمدیان با بیان اینکه گروههای جهای 
و بسیج دانشجویی سپاه شهدای استان هم در 
مرحله آوار برداری بیــاری زلزله زدگان آمده 
اســت، گفت: روزانه ۳۰۰ بسیج و جهادگر در 

روند آواربرداری و تخیله لوازم خانگی واحدهای 
خسارت دیه به مردم کمک می کنند.در حالی 
کــه ۶ روز از زمین لرزه ۵.۴ ریشــتری خوی 
می گــذرد، محمدصادق معتمدیان اســتاندار 
آذربایجان غربی بــرای چندمین بار به خوی 
سفر کرد تا در جریان کامل مراحل آواربرداری 

قرار گیرد.
در ایــن بازدید که ناصر عتباتــی رئیس کل 
دادگستری آذربایجان غربی نیز حضور داشت، 
یاســر رهبردین معاون امور عمرانی استاندار و 
همچنین امیرعباس جعفری مدیرکل مدیریت 
بحران گزارشــی از اقدامات صورت گرفته در 
حوزه آواربرداری ارائه دادند.استاندار آذربایجان 
غربی و رئیس کل دادگستری آذربایجان غربی 
همچنین با حضــور در روســتاهای مرتضی 
قلی کندی، عــذاب و خنجرخان از نزدیک در 
جریان خدمات ارائه شــده به اهالی زلزله زده 
این روستاها قرار گرفته و با مردم به گفت وگو 
نشســتند.عملیات آواربرداری منازل مسکونی 

تخریب شده در روســتاهای شهرستان خوی 
از روز شــنبه در مناطق زلزله زده آغاز شده و 
همچنان ادامه دارد.تاکنون علاوه بر مسئولان 
اســتانی که بارها در مناطــق زلزله زده خوی 
سفر کرده اند، احمد وحیدی وزیر کشور، بهرام 
عیــن اللهی وزیر بهداشــت، درمان و آموزش 
پزشکی، پیرحســین کولیوند رئیس جمعیت 
هلال احمر، اکبر نیکزاد رئیس بنیاد مســکن، 
مســؤولان ســتاد اجرایی فرمان امام، رئیس 

سازمان مدیریت بحران وزارت کشور و بسیاری 
دیگر از مسؤولان کشوری در مناطق زلزله زده 
خوی حاضــر شــده اند.زلزله ۵.۴ ریشــتری 
بامداد چهارشــنبه هفته گذشــته در بخش 
مرکزی شهرســتان خوی اتفاق افتاد و موجب 
مصدومیت هزار و ۱۲۷ نفر شــد.همچنین در 
این زمین لرزه حــدود یک هزار و ۵۰۰ واحد 
مسکونی آسیب دیده که از این تعدادف نزدیک 

به ۵۰۰ واحد باید تخریب و بازسازی شوند.

هر ماه 4 نفر در جاده های جنوب استان کرمان کشته می شود

مدیر کل دامپزشکی خراسان شمالی خبرداد

عدم نظارت کافی بر کشتار غیربهداشتی پرندگان توسط شهرداری

بلوکه شدن اعتبارات خط دو مترو اصفهان تکذیب شد

استاندار آذربایجان غربی:

۱۱00 واحد مسکونی زلزله زده در خوی نیاز به ساخت دارد
آگهی فقدان سند مالکیت 

خانم عاطفه نصیری زاده طبق وکالت نامه ۱۴۰۱۲۲۰۴۷۸۶۹۲۹۳۱ مورخه 
۱۴۰۱/۰۱۶/۱۵ و درخواست مورخ ۱۴۰۱/۶/۱۵ از طرف بابک اسلام نور برابر 
حصر وراثــت ۱۴۰۰۹۱۳۹۰۰۰۶۷۷۰۹۷۳ مورخه ۱۴۰۰/۶/۸ احدی از ورثه 
عباس اســلام نور با ارائه دو برگ استشهادیه المثنی نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین تحت پلاک ۳۳۶ فرعی مفروز از ۱۴۹ فرعی از ۷ اصلی بخش ۴ 
و سند چاپی ۳۵۳۴۱۶ ه/۹۰ که در دفتر ۷۲ صفحه ۴۵۳ ذیل ثبت ۱۴۹۵۴ 
ســابقه ثبت داشته به علت جابجایی مفقود گردیده تقاضای سند المثنی در 
اجرای ماده ۱۲۰ اصلاحی آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی تا چنانچه 
اشخاصی مدعی انجام معامله یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشند ظرف 
مدت ۱۰ روز از تاریخ انتشار آگهی اعتراض خود را همراه اصل سند مالکیت 
یا سند معامله به اداره ثبت محل ارائه و رسید دریافت نمایند. چنانچه پس از 
اتمام مدت مقرر اعتراض ارائه نگردد و یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت 
یا سند معامله ارائه نشود این اداره مطابق مقررات اقدام به صدور سند مالکیت 
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